
Der indkaldes hermed til ordinær Generalforsamling i: 
  
  

Foreningen til bevarelse af fiskefartøjet SG 100 Marna 
  

Mandag den 24-02-2025, kl. 19:30 
  

I MHV huset (ved Bjørnø færgen) 
  

Dagsorden i henhold til vedtægterne: 
  

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning 

3. Regnskab og budget 

4. Indkomne forslag 

5. Fastsættelse af kontingent 

6. Valg af bestyrelse og 2 suppleanter 

7. Valg af revisor 

8. Eventuelt 
  
På valg er: 
 
Per                 (modtager genvalg) 
Jakob             (modtager genvalg) 
Arne               (modtager genvalg) 
Kaj                 (modtager genvalg) 
Gunnar 
  
  
Eventuelle forslag skal være bestyrelsen i hænde senest 15-02-2025. 
  
  
  
Bestyrelsens beretning er givet nedenfor: 
  
  
Året der gik. 
 
Vi hentede Marna fra værftet i juli sidste år og påbegyndte herefter skrabe- og 
malerarbejde af lønning, ruf, maskinkappe og skandæk med rå mængder 
grundingsolie. Den har fået alt, hvad den kan suge til sig, så det bliver en fornøjelse 



at fortsætte arbejdet, når hun kommer hjem til foråret. På grund af Marnas sene 
hjemkomst blev der ikke sejlet sidste år, men der blev udført et imponerende stykke 
arbejde hver mandag aften. 
 
Derudover har vi indrettet vores nye container med nyt tag og skabe til opbevaring af 
redningsveste, som nu hænger tørt og pænt. Vi mangler endnu beklædning, men vi 
har ansøgt en fond om finansiering af dette og afventer svar, før vi kan gå videre. 
Havnen har lovet at levere 2 til 3 bord-bænkesæt, og vi har diskuteret muligheden for 
at få en grill, så vi kan arrangere hyggelige sammenkomster indimellem. 
 
Arbejdsholdet fortsætter arbejdet hver onsdag og er i øjeblikket i gang med at lave 
rammer til plancher, der skal hænges op i vores kulturhavn. 
 
Bestyrelsen har arbejdet hårdt med at søge fondsmidler. Det er lykkedes at få 
291.000 kr. fra Orient Fonden gennem Skibsbevaringsfonden, 100.000 kr. fra A.P. 
Møller Fonden, 132.000 kr. fra Augustinus Fonden og 100.000 kr. fra Halbergs 
Familiefond. Herudover har vi modtaget et lån på 200.000 kr. fra 
Skibsbevaringsfonden. Dermed er arbejdet på værftet dækket økonomisk. 
 
Den vigtigste opgave næste år vil være at få flere medlemmer. Vi håber, det bliver 
nemmere, når skibet kommer hjem og begynder at sejle igen, samt de forbedrede 
faciliteter, vi får ved containeren, hvilket vil give os mulighed for at tilbyde flere 
aktiviteter. 
 
Til sidst vil vi gerne takke alle, der har hjulpet hen over sommeren, samt dem der har 
kigget forbi med kaffe og kage. Deres besøg har gjort arbejdet meget hyggeligere. 
 
Vi ser frem til en ny sæson på havnen og Marna. 
  
Hilsen Bestyrelsen 
  
 


